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Ik zal mij eerst even voorstellen. Mijn naam is Esther Gresnigt-Geleynse woonachtig aan de 

Geestweg nummer 20. Onze achtertuin grenst aan de oude Dalton Mavo. Wij zullen zoals 

het er nu naar uitziet uitkijken op het nieuwe appartementencomplex aan de Sophia van 

Teijlingenstraat. We hebben een zienswijze ingediend omdat er door het project wel wat 

gaat veranderen voor ons, in positieve zin, maar ook in negatieve zin. We zijn namelijk blij 

dat er gebouwd gaat worden gezien de overlast die wij hebben ervaren de afgelopen 10 jaar, 

maar daar tegenover staat dat wij gaan inleveren op woongenot en dat het 

parkeerprobleem niet zal verbeteren en misschien wel zal verslechteren. 

 

We hebben kennisgenomen van de concept beantwoording op de zienswijze en lezen hierin 

dat de gemeente binnen de gestelde normen heeft gehandeld. Dat begrijpen wij en hier 

gingen wij ook wel vanuit. Daarnaast begrijpen wij ook dat er sprake is van een historisch 

probleem, maar dit project biedt wel de mogelijkheid om mee te denken met de 

oorspronkelijke en ook toekomstige bewoners. 

 

In de beantwoording geeft de Gemeente aan dat het verlies aan woongenot niet tot een 

“onaanvaardbare woonsituatie” leidt. Dit hangt naar onze mening samen met het 

referentiekader dat gehanteerd wordt. Niemand kan naar onze mening ontkennen dat er 

afbraak van het woongenot plaatsvindt wanneer men een 9 meter hoge muur aangrenzend 

aan je woning plaatst in plaats van bomen (zie foto hieronder).  

 

 



 

Wat betreft de parkeerplaatsen wordt in de beantwoording een uitbreiding van 

parkeerplaatsen aan de Sophia van Teylingstraat van 9 naar 11 benoemd als een 

verbetering. Echter bij een gelijkblijvend parkeernorm en realisatie verandert door de bouw 

van extra huizen in de praktijk weinig aan de huidige situatie.  

 

Goed om te lezen dat er anterieure afspraken gemaakt zijn voor groenvoorziening en 

speelgelegenheid. Echter de kern van onze zienswijze op deze punten is dat er op een zeer 

klein oppervlakte veel woningen gebouwd worden. De Gemeente heeft een inhaalslag uit te 

voeren maar kiest woningnood op korte termijn boven bovenstaande punten die zijn 

weerslag hebben op de woonsituatie voor de komende 50-100 jaar. 

 

Wat wij vragen aan de Gemeente wat betreft het verlies van woongenot, het 

parkeerprobleem en de groenvoorziening is het volgende: 

 

1. Het appartementencomplex ongeveer 80 cm, zelfs maar 50 cm, verplaatsen (niet de 

3 meter zoals in de beantwoording vermeld staat) waardoor er 3 extra prive 

parkeerplaatsen gecreëerd kunnen worden. 

2. De muur van het appartementencomplex te voorzien van een verticale tuin zodat het 

verlies op uitzicht beperkt blijft en daarnaast willen wij graag meedenken over het 

plaatsen van een boom of groen achter ons huis om het verlies van groen te 

beperken. (MBO Westland heeft ook zo’n verticale tuin) 
 

Beide mogelijkheden zijn ook onderwerp van gesprek geweest met de ontwikkelaar en we 

willen dat graag in het plan verwerkt zien. Nogmaals, wij staan open voor verdere 

gesprekken met de ontwikkelaar over het stuk grond achter ons huis. Maar bovenstaande 

punten zijn voor de gemeente. 

 

 

 

 

 


